
 

 
Protokoll styrelsemöte Hälsinglands Skidförbund 
 

 
Plats: Digitalt 

Datum: 2024-05-22 
Närvarande: Ola Engelbrekts (ordförande), Mats Andersson, Daniel Arenholm,  

Gudrun Ekblom och Thomas Ullberg 
Förhinder:  Mats Hägglund 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 

Ola hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna förslaget till dagordning. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
            Styrelsen beslutar att lägga protokollet från 2024-04-17 med godkännande till  
             handlingarna.  

 
§ 4  Rapporter 

 

a) Alpina kommittén.  
AK har inplanerat möte på tisdag 28 maj. Daniel har haft samtal med AK:s 
ordförande Magnus Gavell och påtalat att vi önskar protokoll från alpina 
kommitténs möten. Det är inte klart med region- och distriktstränare för alla 
grupper nästa säsong. AK ska också planera in DM för ungdomar. Vi diskuterar 
en olycklig kollision nästa säsong med FIS-tävlingar samtidigt i Åre och Bergsjö, 
vilket kan ge ekonomiska konsekvenser för Bergsjö Alpina. Vi har aktiva som har 
träningsuppföljning på Bosön, RF:s träningsanläggning, samt åkare som planerar 
att träna på inomhusanläggning i Oslo. 

 
b.)  Längdkommittén. 

Digitalt LK-möte planeras till måndag 3 juni. Inbjudan till skidskolor i Bollnäs och 
Hudiksvall finns utskickade. Saknar fortfarande någon/några ansvariga för 
ungdomsverksamheten. 
 

§ 5 Skidting 28 september 
Styrelsen beslutar att Skidting och årsmöte ska genomföras på Camp Järvsö på 
lördag 28 september. ”Save the date”/information ska skickas ut snarast. 
Gymnasieungdomar ska tillfrågas om att leda ungdomsträningen i den spännande 
miljön. Mats A. bokar och planering bestäms på nästa möte. 

 
§ 6 Skrivelser från SSF 

Ola ska representera HSF på konferens för distriktsordförande på Bosön, Stockholm,  
14–15 juni 2024. 
SSF LK har skickat ut inbjudan till kickoff för de centrala ungdomscuperna, 5–6 
oktober i Torsby. Vi söker ungdomsledare. 
 



 
§ 7 Alla på snö 

Planeringen fortsätter med att få i gång ”Alla på snö” i Hudiksvall. Digitalt möte är 
planerat till tisdag 23 maj med representanter för SSF och HSF (Ola och Gudrun). 
Det är svårigheter med att hitta samarbete / få kontakt med gymnasieskolan. 

 
§ 8 Övriga frågor 

a.) SDF-dialog 

Daniel och Gudrun deltog tillsammans med andra SDF på en digital SDF-dialog 

med RF/SISU Gävleborg, 2024-05-06. Varje SDF gjorde en kort lägesrapport, men 

mötets huvuddel bestod av information om vad som är på gång inom RF/SISU 

Gävleborg. Exempel: Rörelsesatsning i skolan, Aktiviteter för personer äldre än 

65 år, Samverkan med ”Hälsa för alla”, Inkludering i idrottssvaga områden, 

Parasport och Distriktets eget idrottspolitiska arbete.  

Frågan om vad det planerade ”fritidskortet” kan medföra, lyftes också? 

Ledarutbildning ska genomförs i samarbete med SISU Idrottsutbildarna.  

Mottot är Rekrytera, Utbilda och Behålla. 

Diskussion om projektet ”Samsyn”, d.v.s. att ha överseende och ta hänsyn mellan 

ungdomsidrotter vars träningsperiod överlappar, då säsongerna blir allt längre. 

SDF-konferens planeras till 6–7 december 2024. 

 

b.) Kommuners stöd till idrottsgymnasiestudier 

Det är skillnad mellan kommuner vad gäller det stöd som erhålls för 

skidgymnasiestudier på annan ort. Det är också skillnad på om studier är på 

riksidrottsgymnasium (RIG) eller på nationellt godkända idrottsutbildningar 

(NIU). Daniel har hittat ett antal tidigare publicerade artiklar och ska skriva ett 

förslag till uttalande från styrelsen.  

 
§ 9 Protokolljusterare 
 Mats Andersson utses att justera dagens protokoll.  
 
§ 10 Nästa möte 

Styrelsen beslutar att genomföra nästa möte på måndag 17 juni, kl. 18.00 i Järvsö. 
 

§ 11 Sammanträdet avslutas 
 Ola tackar och förklarar mötet för avslutat. 

 
 
 
 

Ola Engelbrekts   Gudrun Ekblom 
Ordförande    Sekreterare 
 

    
Mats Andersson 
Justerare 


